
Styrelsemöte för Simris-Viarps Byalag  Protokoll nr 7, 24/25 

Måndagen den 2 juni 2025, kl. 18.00 

hos Lena Nydahl, Viarpsvägen 58 

Närvarande: Annika Hallqvist, Agneta Månsson, Mats Wallgren, Maria Nordh, Lena 

Nydahl och Andreas Rebert 

  

§ 1 Godkännande av föregående protokoll – nr 6 24/25 

Föregående protokoll godkändes.  

 

§ 2 Ekonomisk rapport  

Agneta redogjorde för byalagets ekonomi. Aktuellt saldo på banken var 

72 937 kronor och i kontanta medel 1996 kronor.  

 

§ 3 Grillkol Valborg 

Det bestämdes att i efterhand godkänna utlägg för grillkol. För att det inte ska 

råda några oklarheter är valborg vid Store Hög en aktivitet som byalaget är 

med och arrangerar och kan stödja med till exempel inköp av grillkol.  

 

§ 4 Kurs i hjärt- och lungräddning 

Andreas har varit i kontakt med Röda Korset som kan ordna kurs. Det kan ske 

antingen i deras lokaler på Rörbecksgatan 5 (12-15 personer får plats) eller i 

en lokal vi tillhandahåller. Det är för tillfället ont om instruktörer så Röda 

Korset ska återkomma med datum då kurs kan arrangeras. Andreas håller 

kontakten med dem och ska bland annat kolla om det finns några avgifter 

samt om instruktörerna även har erfarenhet kring hjärtstartare.  

 

§ 5 Energigemenskaper 

Annika har försökt få kontakt med Sveriges Energigemenskaper för att få 

aktuell status på projektet, men har inte fått något svar.  

 

§ 6 Laddstolpen 

Andreas har varit i kontakt med EON som undersöker varför laddstolpen vid 

kyrkan inte är fungerande samt varför den inte finns med i karttjänster för 

laddstolpar. Annika berättade att hon fått uppgift om att den eventuellt kan 

ha blivit såld till bolaget Mer Sweden som inte är intresserade av att driva 

den vidare. 

 



§ 7 Snurringen 

Annika berättade att kommunen har inlett en ny upphandling för lokalbussen 

Snurringen. Hon har pratat med representanter för kommunen och föreslagit 

att bussen ska utöka sin linjekarta så att bussen även kör via Simris, Viarp och 

Gislöv.  

 

§ 8 Parasoll till boulebanan 

Någon form av solskydd behövs vid boulebanan då det inte finns många 

platser att söka skugga varma sommardagar. Vi bestämde att Andreas skriver 

till kommunen och frågar om de kan anordna solskydd. I skrivelsen uppmanas 

en kommunrepresentant komma ut till boulebanan. 

 

§ 9 Midsommarfirande 

Den 19 juni klockan 18.00 anordnar byalaget midsommarfirande vid 

lekplatsen i Simris. I informationsbladet informerar vi medlemmarna om att 

grillen kommer tändas, men att var och en tar med sig mat och dryck. 

Midsommarstången ska kläs och vi uppmanar medlemmarna, i 

informationsbladet, att ta med sig ris och blommor.  

 

Mats ordnar med grillkol och ståltråd samt kollar om Johan har 

midsommarstången. Mats ska även försöka få tag i Dan för att se om han kan 

ställa upp och spela dragspelsmusik.  

 

§ 10 Årsmöte 

Årsmöte blir lördagen den 2 augusti klockan 14.00 i tält som sätts upp vid 

Toftavägen. Vi har ett arbetsmöte den 8 juli där vi närmre planerar årsmötet. 

 

§ 11 Simrisdagen: Mat, tält, bord och stolar 

Mats har bokat tält vilket kommer sättas upp vid Toftavägen. Agneta har 

bokat bord och stolar hos Håkan Månsson.  

 

Agneta föreslog att vi köper mat från Sälshögscharken. De erbjuder helgrillad 

gris med potatisgratäng, sallad, äppelmos och BBQ-sås. Vi beslöt att följa 

Agnetas förslag.  

 

Vi ska informera medlemmarna att var och en tar med sig tallrik, glas och 

bestick. Maria kommer inventera vad byalaget har sedan förra året. Maria 

kommer även kolla upp om vi har eller behöver köpa servetter samt 

värmeljus. 

 



I informationsbladet ska vi även be medlemmar om att skänka lotterivinster. 

 

Maria har fått ett okej från Nordh att vi får utnyttja ängen vid årsmöte och 

Simrisdag.  

 

Lena kollar med Margerata Torlegård om hon kan ordna med utsmyckning.  

 

§ 12 Simrisdagen: Underhållning 

Annika har undersökt ett par förslag till underhållning, men vi upplevde att 

de varit lite väl dyra. Ett av alternativen kostade 7000 kr. Vi beslöt att byalaget 

kan stå för kostnaden för underhållning, men att det borde vara max 4000 kr.  

 

Möjliga alternativ till underhållning: Nadja Eriksson, Nauman och Knutsson, 

Anna-Karin Bunnel. Annika kollar med Nadja Eriksson. Agneta och Mats kollar 

med Nauman och Knuttson, Anna-Karin Bunnel samt andra möjliga alternativ.  

 

§ 13 Övriga frågor 

 

a. Märkning av byalagets bord 

Byalaget har ett bord vid lekplatsen i Simris. Agneta föreslog att vi 

märker upp denna tydligt så att det framgår att det är byalagets bord 

(och inte kommunens). Mats tar kontakt med Knallen och frågar om det 

är något han kan ordna. 

 

b. Parkering vid fotbollsplanen 

Agneta har försökt få kontakt med kommunen för att diskutera 

möjligheten att få ett par parkeringsplatser i närheten av 

fotbollsplanen. Området håller just nu på att förberedas för ny 

bebyggelse och då borde kommunen kunna passa på att anlägga ett par 

parkeringsplatser som kan utnyttjas av de som behöver ta sig till 

fotbollsplanen med bil. Andreas tar med detta i samma skrivelse till 

kommunen där solskydd efterfrågas till lekplatsen. 

 

c. Gräsklippning vid lekplatsen 

Annika tar kontakt med kommunen angående klippning av gräsmattan 

vid lekplatsen. Den ska helst inte vara vildvuxen inför midsommar.  

 

d. Loppmarknad vid lekplatsen 

Agneta och Mats föreslog att byalaget ordnar en byaloppis vid 

lekplatsen. Föreslaget datum blev söndagen den 29 juni klockan 11-15. 



Var och en som vill sälja får ta med eget bord. Byalaget kan grilla och 

sälja korv. 

 

e. Rekrytera medlemmar i Simrislund 

Agneta förslog att vi försöker rekrytera medlemmar från Simrislund. En 

del av Simrislund tillhör Simris gamla församling. Mats kan ta på sig att 

sätta upp anslag om detta.  

 

 

§ 14 Nästa styrelsemöte 

Nästa möte blir ett arbetsmöte inför årsmöte och Simrisdagen. Mötet äger 

rum tisdagen den 8 juli kl. 18.00 hos Mats Wallgren.  

 

Mötet avslutades och vi tackade Lena för gott kaffe och goda kakor. 

 

 


